李新



職稱: 助理教授

學院/部門: 商學院

電郵地址: xli@must.edu.mo 電話: (853) 8897-2354 傳真: (853) 2882-XXXX

辦公室: A414

郵寄地址: 澳門氹仔偉龍馬路

教研領域 運作管理 供應鏈

學歷

2010-2014 澳門大學 / 供應鏈 / 博士學位

2007 - 2010 澳門大學/數學/碩士學位

2003 - 2007 澳門科技大學 / 物流管理 / 學士學位

教學經驗

現職 澳門科技大學/商學院/助理教授

學術成果

期刊文章:

- 1. X. Li, P. Guo, Z. Lian. "Quality-Speed Competition in Customer-Intensive Services with Boundedly Rational Customers." *Production and Operations Management*. Forthcoming (UTD list, SCI)
- 2. X. Li, K. K. Choong, Z. Lian, X. Liu. "A Quantity-Flexibility Contract with Coordination." *International Journal of Production Economics*. Forthcoming (SCI)
- 3. X. Li, H. Bu, Y. Li, J. He. "Evaluation and Suggestions to Banking Sevice System: A Case Study of a Commercial Bank in Macau." *Journal of Macau University of Science and Technology.* Vol. 9, No. 2, pp. 56-67, 2015.
- 4. 李新. (2014.11) 餐廳服務系統優化. 澳門新視角. 澳門.

Under Revision:

- 1. X. Xu, Z. Lian, X. Li, P. Guo. "A Hotelling Queue Model with Probabilistic Service." *Operations Research Letters*. Minor Revision (SCI)
- 2. X. Li, H. Chen, X. Tao. "Pricing and Capacity Allocation in Renewable Energy. "Applied Energy. Major Revision. (SCI)

學術專著:

專著章節:

1. 李新. (2010). 國際多式聯運代理實務,國際貨代與物流、倉儲實務. In 劉大為,王金良等 (Ed.), 國際貨運代理實務 廣州: 華南理工大學出版社

- 《新形勢下澳門與珠三角地區貨運物流的拓展之道》,澳門大學出版中心,2010 會議論文:
- X. Li, P. Guo, Z. Lian. (2013, 1-4 July). Bounded Rationality in Customer-sensitive Service System. Paper presented at the 26th European Conference on Operational Research, Rome.
- X. Li, Z. Lian, W. Zhou. (2012, 10-13 Dec). A Quantity-Flexibility Contract in Two Periods with Supply Chain Coordination. Paper presented at the 2012 IEEE International Conference on Industrial Engineering and Engineering Management, Hong Kong.
- 3. X. Liu, Z. Lian, X. Li. (2012, 8-11 July). *Optimize the payout probability table in slot machines*. Paper presented at the 25th European Conference on Operational Research, Vilnius, Lithuania.
- 4. X. Li, Z. Lian(2014, 15 Nov). *Optimal Pricing with Yield management in M/M/c*. Paper presented at the 2014 International Conference on Computational Intelligence and Security (CIS'2014). (EI-index)
- T. Zhang, X. LI, Xin, B. Huang (2014, 14 Nov). Distribution center's decisions in E-commerce with the consideration of delivery time. Paper presented at 2014 7th International Joint Conference on Computational Sciences and Optimization. (EI-index)
- 6. X. Li, P. Guo, Z. Lian. (2015, 3-4 Jan). *Pricing and Capacity Decisions for Bounded Rationality in a Service System.* Paper presented at the Sixth POMS-HK International Conference.

研究項目

- 1. 新形勢下澳門與珠三角地區貨運物流的拓展之道,2009, 澳門付貨人協會:
 - 進出口資料分析部分
- 2. 物流業務拓展可行性分析, 2012, 澳門水泥廠
 - 組織和整理材料
 - 行業資料分析,財務預算等.
- 3. 澳門物流行業的發展報告, 2012, 澳門交通局:
 - > 組織和整理材料
 - ▶ 物流產業相關資料分析,物流園區計畫及中葡貿易平部分
- 4. 澳門物流行業的發展報告,2012, 澳門交通局:
 - 組織和整理材料
 - 物流產業相關資料分析,物流園區計畫及中葡貿易平部分
- 5. 澳門特別行政區住宅用電模式先導調查研究,2014, 澳門能源業發展辦公室
 - 研究小組成員-設計及撰寫報告
- 6. 媽閣至關閘公交快速通道民意調查, 2014, 澳門交通局
 - > 研究小組成員-設計及撰寫報告

學術機構及社會任職

粤澳物流協會聯絡部部長

專業資格認證及獎項